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Protokół Nr LX/23 
z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego 

odbytej w dniu 12 czerwca 2023 r. 
w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 

 

 
Punkt 1 (czas 0:00;00- 4:20;00) 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 9:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 13 Radnych tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Nieobecni Radna G. Buczek, Radny M. Nagórski, Radna G. Polak, Radny H. Szreta.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej 
nadzwyczajnej sesji został Radnym dostarczony, zgodnie z propozycją zawartą we 
wniosku Zarządu Powiatu z dnia 6 czerwca 2023 r. o zwołanie sesji nadzwyczajnej 
i odczytała porządek obrad.  

Radni mogą zmienić proponowany przez Zarząd porządek obrad bezwzględną 
większością głosów, z zastrzeżeniem, że zmiana taka zgodnie z art. 15 pkt 8 ustawy  
o samorządzie powiatowym wymaga zgody wnioskodawcy, czyli Zarządu Powiatu.  

Treść wniosku o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Starosta chciałby wnieść zmiany do 
porządku obrad sesji? 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że nie wnosi zmian do porządku 
obrad, ale w imieniu Zarządu wystąpił o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu, 
gdyż istnieje możliwość  zakupu 9 autobusów elektrycznych dla potrzeb PKS-u w 
Złocieńcu, ponieważ procedury stanowią, że tylko i wyłącznie beneficjentem może być 
samorząd i on może złożyć wniosek, a nam zależy, żeby ograniczać emisję spalin i 
świadczyć usługi dla coraz większej liczby podmiotów. To jest projekt finansowy 
planowany na lata. 

  
Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023 – druk nr 3314; 
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Drawskiego na  lata 2023-2038- druk nr 3315. 
3. Zakończenie sesji. 

 
 

Punkt 2 (czas 4:20;01-20:06) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023- druk nr 3314. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  

Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że dokonuje 
się zmian w planie dochodów budżetowych w wyniku zwiększenie planu dochodów  
o środki, które Powiat otrzyma na sfinansowanie studium wykonalności do projektu pn.: 
„Zmniejszenie emisyjności transportu publicznego na obszarze powiatu drawskiego dla 
zmniejszenia uciążliwości i ochrony środowiska naturalnego, poprzez zakup  
9 autobusów elektrycznych wraz z niezbędną infrastrukturą ładowania", w kwocie  
43 042,68 zł. Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych, na wniosek 
kierowników jednostek, wynikające z ich potrzeb: Wydział Inwestycji - zmiany  
w planie wydatków jednostki związane z zadaniem inwestycyjnym pn.: „Zmniejszenie 
emisyjności transportu publicznego na obszarze powiatu drawskiego dla zmniejszenia 
uciążliwości i ochrony środowiska naturalnego, poprzez zakup 9 autobusów 
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elektrycznych wraz z niezbędną infrastrukturą ładowania". Zmiany w planie wydziału 
dotyczą zabezpieczenia planu na wkład do studium wykonalności w/w zadania na kwotę 
15 782,32 zł.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do projektu 
uchwały? 

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział, że jest użyte słowo 
„otrzyma sfinansowanie”- jak mamy to zrozumieć?  

Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że to znaczy 
projekt jest na etapie wstępnym i instytucja, która przyzna środki powiatowi wskazuje, 
że musimy ująć  to w budżecie i wieloletniej prognozie finansowej, żeby ten projekt 
dalej formalność  akceptacji. 

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział, że jest to warunek 
rozpatrywania wniosku? Dlaczego zakup 9 autobusów elektrycznych, a nie gazowych? 

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że dofinansowanie 
jest do zeroemisyjnego transportu. Dofinansowanie do autobusów nie elektrycznych, a 
gazowych polegałoby na braku dofinansowania do infrastruktury do ładowania.  

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który spytał skąd się wzięła kwota na 
studium wykonalności 58 tys. zł, dlaczego taka kwota? 

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że jest to kwota, 
która wynikała z opracowania studium.  

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że 53 tys. to wkład własny 
plus kwota  43 tys., które mamy w budżecie i które przesuwamy, a te 15 tys. jest 
przesunięte z wydziału inwestycji na wkład własny.  

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział, że wkład własny jest 15 
tys., 43 tys. ma być dofinansowania, tylko powinno być jakieś szacowanie kwoty, czyli 
rozumiem, że wynika to ze studium, które było pisane dla partnerstwa Strefy Centralnej? 

  Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że to wynika z 
kwoty, która zostanie zapłacona dla opracowującego studium.  

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który spytał czy było robione jakieś 
postepowanie na robienie tego studium? 
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Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że było robione.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do projektu 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023. 

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr LX/404/2023 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2023. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038- 
druk nr 3315. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  

Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że uchwała 
obejmuje zmiany w załączniku nr 2 do niniejszej uchwały, gdzie zwiększamy dochody 
i wydatki związane z zadaniem inwestycyjnym projektu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała, czy ktoś  
z Radnych ma pytanie do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 

Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr LX/405/2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
o godzinie 09:21 zamknęła LX nadzwyczajną sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu w Wydziale 
Biuro Rady Powiatu. 

 

 

Protokołowała  Przewodnicząca Rady 

Joanna Rudziewicz  Urszula Ptak 

 

 

Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 

 

 


